
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. februar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 409
Vil ministeren oplyse den gennemsnitlige periode, de enkelte inddrivelser er
sat i bero? Desuden bedes oplyst, hvor mange af de inddrivelsesforretninger,
der sættes i bero, som aldrig genoptages?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Gitte Lillelund Bech (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. marts 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Gitte.Bech@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand

1/1

Skatteudvalget 2011-12
SAU alm. del Spørgsmål 409
Offentligt


